

## Referat fra afdelingsmøde

<b>Vedrørende:</b>	Møde i Afdelingsbestyrelsen
<b>Sted:</b>	Fælleshuset, Skovbrynet, indgang i gavlen
<b>Dato:</b>	Den 01-04- 2019, kl. 19.00
<b>Deltagere:</b>	<p>Formand                      Anders Sørensen, Rønne 1</p> <p>bestyrelsesmedlem        Nicolaj Kjerkegaard, Pilen 6, 2.th.</p> <p>bestyrelsesmedlem        Michael Juhl Hasselstrøm, Bøgen 14 <b>uden afbud</b></p> <p>bestyrelsesmedlem        Louise Junge Knoop, Egen 46 st.</p> <p>bestyrelsesmedlem        Kim Vad, Pilen 16 2.Tv.</p> <p>1. suppleant:                Anette Frederiksen, Rønne 57 <b>med afbud</b></p> <p>2. suppleant:                Martin Jul Pedersen, Egen 48</p>
<b>Dagsorden:</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Velkomst</li> <li>2. Godkendelse af referat fra sidste møde, godkendt</li> <li>3. Valg af referent</li> <li>4. Forslag til forretningsorden</li> <li>5. Orientering fra A.S. Ulrik-parkering- bustur- Ole sommerfest</li> <li>6. Bordet rundt</li> <li>7. Eventuelt</li> </ol>
<b>Pkt. 1:</b>	NIL
<b>Pkt. 2:</b>	NIL
<b>Pkt. 3:</b>	Anders
<b>Pkt. 4:</b>	Forretningsorden vedtaget efter gennemgang
<b>Pkt. 5:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Ulrik (beboer) var kommet med forslag til en beboertur til Jesper Hus, Ulrik havde udarbejdet priser m.m. alletiders ide, men der skal budgetteres, med sådan en forholdsvis stor udgift, beløbet til aktiviteter skal sættes op, det skal med som punkt på Afdelingsmøde i 2020</li> <li>• Ole har på Skovbrynets FB-side forslået en sommerfest, bestyrelsen vil gerne bakke forslaget op, bestyrelsen skal have et budget, så der er en ca. pris, Kim Vad er tovholder på arrangementer.</li> <li>• Der var kommet forslag fra en beboer omkring parkering, forslaget indeholder en ensretning af trafikken, og en skrå parkering i "båsene" så det også var muligt at holde på vejen ved fortovet. Anders har undersøgt ved</li> </ul>

Trekant Brand, om der var en minimumsbredde, det var der, der skal være 2 m og 80 i afstand. I nærmeste fremtid vil der blive lavet målinger, for at se om det kan lade sig gøre, der bliver arbejdet videre med projektet.

- Opsætning af anlæg til vaskemaskinerne, har været en dårlig oplevelse, og levede ikke op til vores forventninger, man skulle tro det var første gang firmaet har sådan et projekt, der har manglet kontrol af den/de ansvarlige. Der har været mange fejl - forskellige priser-ingen sæbe- forskellige beløb til betaling, tidspunktet for instruktion har ikke passeret ind, man bør tænke på, hvornår beboerne er hjemme. Beboerne har henvendt sig til gårdmændene med deres problemer omkring vaskerierne, men gårdmændene kan ikke gøre noget, da de ikke har været inddraget i processen. Bestyrelsen vil gerne have et separat budget for vaskerierne, med de nye optimeringer, hvis priserne skal stige, tages op som et punkt på afdelingsmøde i 2020. Brikkerne til vaskeriet, skal også kunne bruges til at få vand, når der vaskes bil eller lignende, men en del brikker er ikke aktiveret.
- BL laver fødselsdagsfest 100 år, Nicolaj tager kontakt til Annette og Dennie.
- Nicolaj har fået en henvendelse, omkring hærværk på bil.
- En beboer gjorde Anders opmærksom på der var mulighed for at Karl Bjarnhofs vej vil være spærret i en time, oplysningen var kommet fra Børnehaven, Anders kontaktede skolen, som sendte mailen videre til bygherre, der er ikke mailet tilbage fra bygherre, man bør også orientere Skovbrynet.
- Anders har rettet henvendelse til Vejle Kommune omkring Halbyggeriet, i lokalplanen er der angivet forskellige ting, som vi har sat spørgsmål ved. Vejle kommunes konklusion er, alt er gået efter reglerne. Det undre stadig, man kan lave et sådan byggeri, så tæt ved beboelse, uden hensyntagen til naboerne, der bliver mindre lysindfald, vores træer og buske i stengærdet, har taget skade.
- Der er klaget over rengøringen, klagen er sendt videre til Driften, der er ikke meldt noget tilbage fra Driften.
- Bestyrelsen har på et tidligere tidspunkt rykket for svar i forhold til træværk, om det skal males, om træværk udskiftes, Robin har været rundt med en tømmer, venter på status. For meget lang tid siden blev det besluttet, og pengene er sat af til, postkasser-lamper-låge til EL skabet, skulle sandblæses, der er desværre ikke sket noget. Alger på tagene, der er der også sat et beløb af, sidst Anders spurgte Robin, fik Anders at vide, vejret skulle være til det!!
- I forbindelse med Halbyggeriet er der kommet mere stor trafik i Skovbrynet, Anders har bedt Robin om at kontakte Bygherre, da vi ikke ønsker den store trafik. mangler status, da det stadig sker.
- Der har været konstateret glaspest, på glassene i udlejningslokalerne, Egon er kontaktet.
- Der var kommet forslag fra Robin omkring sætning af ny hæk, samt lave et "sten" dige, der hvor der bliver unødvendigt kørt med bil på græsplænen, Robin var også kommet med forslag, omkring en hundeskov. Bestyrelsen siger for nuværende nej til en hundeskov, men de andre projekter kan blive sat i gang.

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• En beboer har skrevet frem til Østerbo omkring parkering, beboeren kunne godt se det fornuftige i, der ikke skulle parkeres på fortovet, men når beboeren flyttede så sin bil, så var der andre der parkerede, på samme måde. Bestyrelsen er enig i, reglerne gælder for alle, og man skal ikke føle sig til grin.</li> </ul>
<b>Pkt. 6:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Nicolaj hunde skal I snor, når de færdes i Skovbrynet,</li> <li>• Kim, Louise, arrangementerne i Skovbrynet, er kun for Skovbrynet og Skrænten, man invitere ikke sin familie venner med.</li> <li>• Louise mere opmærksom på opslagene i FB-gruppen.</li> <li>• Nøgler til bestyrelseslokalet, til bestyrelsesmedlemmerne, sker ved henvendelse til Egon</li> </ul>
<b>Pkt. 7</b>	NIL